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1.Task1: your town is planning to build a major new road. You

dislike this plan. Writing a letter to the local government, 1.explain

the situation. 2.why you are unhappy. 3.give your suggestion Task2:

Someone thinks the childhood is more important than the first years

after school for one’s future characters and life. Do you agree or

disagree? Give your explanation and use your example. 2.Task1：从

商店买了CD PLAYER，坏了，写信给生产厂家要赔偿。1.CD

PLAYER有什么问题 2.商店店员态度 3.如何办Task2：Should

the media publish peoples private lives or Should be prohibited

？3.TASK1：你订了一个假期原定和你弟弟一起去,但是他突

然有事不能去,要你写信给你的一个朋友介绍一下情况,要求他

和你一起去,并介绍行程安排以及他要带的东西。 TASK2

：Nowadays surveillance cameras are widely used in supermarkets.

Some people think that this is a violation of human rights. To what

extent do you agree or disagree? 4.Task1:语言学校帮你安排了一

个当地人家的住宿,由于一些原因你希望改变这个安排,讲明你

的原因，希望他们怎么做,和你的具体住宿要求.Task2:科学家

现在可能提高人类的寿命超过一百岁,甚至到200岁,你认为好

不好? 5.task1: working in a company, you need to complain about

cafeterias problems and give suggestion. Task2: students’ problems

at first day in high school and college. Give solutions. 6.Task1：You

company going to have a working weekend in a hotel. Please write to



the hotel staff about what you need. You need to introduce yourself,

tell them your plan, the requirement of the accommodation Task2

：Whether women are suitable to be police officers? Agree or

disagree? Write your reasons and give examples in your experience.

7.task1:你住了学校[college]的房子,近期给房间弄了个damage，

写信给学校 (1)说明这个damage是怎么搞出来得.(2)提出解决

的方法.(3)道歉. task2:有人说语言学习想学好，应该在外国当

地学。你的看法，用自己的经验。 8.task1: There’s a tree close

your home and cause many problems. Write a letter to the council,

tell them the situations you have, point out the reason of your

problem and ask them to do something. Task2: These days fast foods

are very popular. Some people think some traditional nutrition foods

and cooking methods have disappeared. Do you agree or disagree

with the above statement? 9.TASK1:你的邻居给你写信抱怨你制

造噪音打扰的问题，你给他回信，解释，道歉，和以后打算

采取的措施。 TASK2:有些人说可以从旅游学到很多知识，有

些人说学到LITTLE. DISCUSS BOTH SIDES AND GIVE YOUR

OPINION.并结合你自己的经历，论证你的观点。 10.task1:你

不能按时参加某项课程，请说明原因. task2:钱和幸福有没有

关系? 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细

请访问 www.100test.com 


